

اسم الرياضة / الاتحاد: خماسيات كرة القدم للصم / (الاتحاد السعودي لرياضة الصم)

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات :

- 1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
- 2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
- 3. لا يسمح للاعب /____ ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء
- 4. يسمح مشاركة سعودي/ـة الجنسية، وكما يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة لا تقل عن سنة سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضين كما يُسمح بمشاركة أبناء المواطنة و المواليد بشهادة الميلاد بشرط ان يكون المولود مقيم في المملكة العربية السعودية وارفاق مايثبت ذالك وفي حال كان المولود غير مقيم بالمملكة لابد من تقديم اقامة سارية المفعول بالإضافة الى دليل إقامتهم في المملكة العنوان و الوطني
- 5. يجب أن يكون اللاعب/ـة لائق/ـة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره
 عن 6أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي و ضروره
 احضاره بيوم أقامة تجارب الاداء.
- 6. في حال الرياضه مفعلة بالاندية الحكوميه / نادي خاص (نافس) لابد أحضار اللاعب/___ة اخضار الكورنيه الخاص به و تمثيل نادية المسجل بنظام الاداء الرياضي.
 - 7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب /____ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
 - أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص باللعبة
 - أحضار معدات اللعبه الخاصه به .
- 10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الاعلاميه والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي.
 - 1. يسمح بمشاركة العامة ولاعبي الأندية والمواليد وأبناء المواطنات والمقيمين (بشرط وجود إقامة سارية المفعول)
 - 2. يجب أن يكون اللاعب من فئة الصم أو ضعاف السمع وان يكون مسجلاً في الأندية والمراكز وكذلك مسجل في بوابة رياضي التابعة لوزارة الرياضة .
 - 3. يعتبر اللاعب مؤهلاً للمشاركة من عمر 15 سنة فما فوق
 - 4. تلعب البطولة بنظام خروج المغلوب



- 5. تعتمد نتائج بطولة المملكة لخماسيات كرة القدم صالات لموسم 2024 وفي تعذر اقامتها سوف تعتمد نتائج دورة الألعاب السعودية 2023 وذلك لإجراء قرعة موجهة للأندية الأربعة الأوائل لضمان عدم تقابلهم في الأدوار الأولى
 - عدد الأندية والمراكز المشاركة 16
 - 7. عدد اللاعبين 10 لاعبين لكل نادي ومركز بالإضافة الى مدرب واداري يكون العدد الكلى للفريق 12
- 8. أن يكون لدى اللاعب تقريراً طبياً يثبت أنه أصم أو من ضعاف السمع . (وذلك عن طريق تعبئة نموذج قياس تخطيط السمع الرسمي المعتمد من للجنة الدولية لرياضة الصم) حسب الأتي : -

<u>تعريف وإثبات الصمم:</u>

- الصم معروف بأنه فقدان السمع بنسبة (55dB) ديسبل على الأقل في الأذن الجيدة . (تردد 3 نغمات بمتوسط 500 1000 2000 هيرتز مواصفات 1969م حالات السمع الحرجة بين 55-65 سوف يتم فحصها بدقة.
 - · الاتحاد مسئول عن قياس مستوى سمع كل رياضي .
 - كل رياضي جديد يجب عليه إستعمال نموذج قياس تخطيط السمع الرسمي المعتمد من للجنة الدولية لرياضة الصم حسب النموذج المرفق .
 - يجب تعبئة جميع نماذج قياس تخطيط السمع لكل أذن ، وتشمل :
 - توصيل الهواء.
 - ب- توصيل العظم.
 - ج- تخطيط الطبلة.
 - د- الإنعكاسات السمعية.
- جميع نماذج التخطيط السمع يجب أن تُعبأ بدقه من مستشفي حكومي او مستشفى معتمد ، كما يجب ضمان صلاحية النماذج وذلك عن طريق الاتحاد السعودي لرياضة الصم.
- يكون لديه بطاقة إثبات اعاقة من مركز التأهيل الشامل بوزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية أو مشهده .



*	*	International Committee of Sports for the Recognized by the International Olympic Commit OFFICIAL AUDIOGRAM DATA SHEE							528 Trail Avenue Frederick, Maryland 21721 Und16D STATIES Fax +1 301 620 2990 Email contrologicies.org				
*Required I	Telds		PLEASE	PRINTO	R USE T	TEWE	TER and ser	nd to your National C	eaf Spo	rts Fede	nation lo	r render	
'Name:_	Family No		Mineral	_	0.0	- Niver i	First Name)	Charle		Mode 5	lama)		
"Nation:			reamen					*Sport:					
"Date of I	Neth-						"Whic	h event?	planat C	ampion	ships		
Canter	Date D		north / yes	r)							ps		
Olimen.		remae			4115	2100	RAM		-,-,-	_	_	_	
*Audiome							HCANI iner Nav						
					_			mination:					
Caneran	ORC ANSI	1969	_150 1964		_	Ua	O OF EXA	mination:	(day	month	/ year)	_	
			OUCTION &	TROUB C	- CHARLES	TOW							
			REQUENC	r in terz	(19)								
0 5	35 250	_	0 10		2000	4000	800		NACE 1	YMPAN	OMETR	Y	
10	\vdash	_	_	_	-	-	_	tier	Canal VM.	Peak	Grader	Pres	
20						_		RIGHT	100.	Comp		740	
-					Т			-	Н	Н		Н	
8 ×					+	\neg		LEFT	_				
8 40	\vdash	_	_	-	+	\rightarrow	-	-	REFLE	COMET	kv	_	
d 50	_					-	_	Side Equals Probe Ear				Lance	
6.A6th THESHOLD LEVE, in occors (8) 8 8 8 8 8 8 8 8								but but	900	7500	2000	4,00	
3704								-	\vdash	-	-		
70					$^{-}$	\neg		Corea LEFT film	_	1300			
8 00	-	_	_	_	+	\rightarrow	_	LEFT Sim.	500	1900	2000	4000	
3 %	\vdash	_	_		+	\rightarrow	-		_	-	-		
130					_	_	_	Corea	_				
-							- 1						
110								PUI	RE TON	E AVER	ASE		
120	_					_	_	Ew	500-1000-2000 H			Bone	
	Ew	Tax	KEY TO	IVMBCL!	S		torior!	FRONT	П		Г		
	FRIGHT (red)	0	At-ti	2	4	-core	T T	CEFT		_		_	
	LEFT (blue)	×	No Re	noones	> 101	-	1	201	_	_	_		
					- 141			ICSD HO	** **	ente e	105.0		
		eck one	F HEARING breachear	with an "					10		30£ 0	MLY.	
Ear RIGHT	Sensori neura	0	nductive	M	wed	Coohle	r Implant	Data Entered By: ICSD Audiologist					
LEFT								N.SU AUGU	majest	_		7	
(In Engli	TS:									_	Auto Force	pan for	

Notes for the audiologist:	
Thank you for using the ICSD audiogram form. Our athletes an Identification number to participate in upcoming Champion	need to complete this form fully to receiviship or Deaflympics events.
In compliance with ICSD audiogram regulations, here is a audiogram form, as listed below:	guideline for you to complete the ICS
Official ICSD Audiogram form must be used, www.deaflympics.com/forms/audiogram.pdf	The form can be downloaded from
Bone Conduction -Please to Tympanograms (Tympanometry) -Please w Acoustic Reflexes (Reflexometry) -Please w	ed out entirely for EACH ear including: est on 500, 1000, and 2000Hz. est on 500, 1000, and 2000Hz. est on 500, 1000, and 2000Hz. est on 500 Hz est on 100 Hz est on 100 est on 100 Hz est on 100 Hz est on 100 est on 100 Hz est
3. Below yellow box with numbers indicates required fields	for you to enter:
1. Audiometer - (berdi) the name of the audiometer. Some of the substraints with the contract of the contract	
Failure to observe the requirements w	rill result in delayed approval.
Thank you in advance for your cooperation, ICSD Staff	
	As of May 20

9. يطبق القانون الدولي **لخماسيات كرة القدم للصم**

- 10. يحق لكل نادي المشاركة بـعدد لاعبين أثنين من مواليد السعودية او أبناء المواطنات , مع تقديم مايثبت ذلك .
- 11. يحق لكل نادي المشاركة بعدد لاعب واحد من المقيمين إقامة سارية المفعول , مع تقديم مايثبت ذلك .
- 12. يجب وجود بطاقة اللاعب المعتمدة من وزارة الرياضة وبوابة رياضي، ولن يسمح بالمشاركة بدونها.
- 13. في حال تعادل فريقان يتم الاحتكام مباشرة الى ركلات الترجيح بواقع خمس ركلات لكل فريق ؤيحق لجميع لاعبي الفريق العشرة المشاركة في ركلات الترجيح واذا استمر التعادل تستمر ركلات الترجيح ركلة بركلة حتى يكسر التعادل .
- 14. الاحتجاج : يجب أن يقدم الاحتجاج خلال (30) دقيقة من نهاية المباراة , ماعد المباراة النهائية يقدم خلال (5) دقائق من نهاية المباراة ويجب دفع رسوم الاحتجاج بملغ وقدرة (يحدد لاحقاً) ريال ، تسترد في حال تم قبول الاحتجاج.
 - 15. يجب على جميع الاندية الالتزام بإحضار الطقم الاساسي والطقم الاحتياطي.
 - 16. يحق للجنة الفنية تعديل وتفسير هذه الشروط وفقاً لما تـقـتضيه المصلحة العامة.



Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age:

- 1. Athletes must wear appropriate sports attire.
- 2. Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate.
- 3 . Players are not allowed to participate in more than one trials.
- 4. Participation is allowed for Saudi nationals. Non-Saudis are also allowed to participate provided they hold a valid residency permit for at least one year. The participation of foreign athletes will be limited to 12% of the total number of athletes. Children of citizens and newborns can be included on the birth certificate, provided that the newborn is residing in the Kingdom of Saudi Arabia and



that proof of this residency is attached. If the newborn is not residing in the Kingdom, a valid residence permit must be provided along with proof of their residency in the Kingdom, such as the national address.

- 5. Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials.
- 6. If the sport is active in government clubs or private clubs (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system.
- 7. If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories.
- 8. Participants must be familiar with the rules and regulations of the game.
- 9. Players must bring their own game equipment.
- 10. The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms.

1 - Public participation, club players, children born in the Kingdom, and

children of female citizens and residents are allowed (Provided there is a

valid residence permit)



2 - The player must be deaf or hard of hearing and be registered in the

clubs and centers as well as registered in the sports portal of the

Ministry of Sports.

3 -The player is considered eligible to participate from the age of 15 years

and over,

- 4 The tournament is played in a knockout system
- 5 The results of the Kingdom Futsal Championship for the 2024 season will be

approved, and in the inability to hold it, the results of the 2023 Saudi Games

will be adopted in order to conduct a draw directed to the top four clubs to

ensure that they do not meet in the first rounds

- 6 The number of participating clubs and centers is 16
- 7 The number of players is 10 players for each club and center in

addition to a coach and administrator, the total number of

the team is 12

8 - The player must have a medical report proving that he is deaf or hard



of hearing (By filling out the official audiogram measurement form

approved by the International Committee for Sports for the Deaf)

according to the following: -

Definition and proof of deafness:

• Deaf is defined as hearing loss of at least (55dB) decibels in a good ear. (3-

tone frequency with an average of 500-1000-2000 Hz - 1969

specifications) Critical hearing cases between 55-65 will be thoroughly

examined.

• The federation is responsible for measuring the hearing level of each

athlete.

• Every new athlete must use the official audiogram measurement form

approved by the International Committee for Sports for the Deaf

according to the attached form.

 All audiogram measurement forms must be filled out for each ear,

including:

A- Air delivery.



- **B- Bone conduction.**
- c. Drum layout.
- D. Auditory reflections.
- All hearing planning forms must be filled out accurately from a

government hospital or an accredited hospital, and the validity of the

forms must be ensured by the Saudi Federation for Deaf Sports.

• He must have a disability proof card from the Comprehensive

Rehabilitation Center at the Ministry of Human Resources and Social

Development or its scene.





The international law of five-a-side football for the deaf -9 shall be applied

Each club has the right to participate in the number of two -10 players born in

Saudi Arabia or children of female citizens, with proof of .that

Each club has the right to participate with one player from -11 the residents

.of a valid residence, with proof of that

The player card approved - 12

by the Ministry of Sports and the Athlete

portal must be present, and participation will not be allowed without it

In the event of a tie, two teams are directly resorted to -13 the penalty

shootout by five kicks for each team, and all ten team players are

entitled to participate in the penalty shootout, and if the ,tie continues

the penalty kick continues kick by kick until the tie is broken

Protest: The protest must be submitted within (30) - 14 minutes from the



end of the match, except for the final match to be submitted within (5)

minutes from the end of the match, and the protest fee must be paid in

mg (to be determined) riyals, refunded if the protest is accepted

All clubs must commit to bringing the basic kit and the -15 spare kit

The Technical Committee has the right to amend and - 16 interpret these

conditions as required by the public interest